



*Dear customers,  
gap between the washer and the periphery of the propeller must be at maximum 2 mm.  
Bigger washer is better!  
If these conditions are not respected, we can not guarantee undamaged propeller.  
Please note, that the main is central bolt and peripheral screws only transmit torque and determine the position of the propeller!  
Unconditionally every time before starting engine check the integrity of the propeller, possible damage and cracks, especially in the central part of the propeller.  
Thank you for your understanding, many successful flights and especially landings!  
Your Fiala Propellers team*

*S.geehrte Kunden!*

*Der Abstand zwischen Beilagscheibe und Rand des Propellermittelstückes darf 2mm nicht überschreiten.  
Eine größere Beilagscheibe ist besser!  
Sollte das nicht befolgt werden, können wir Beschädigungen nicht ausschliessen.  
Bitte beachten sie, dass die Zentralschraube nur die Zentrierung des Propellers bestimmt, und die peripheren Schrauben das Drehmoment des Motors übertragen.  
Vor jedem Start des Motors ist der Propeller auf Beschädigungen oder Risse zu überprüfen, insbesondere der zentrale Bereich.  
Vielen Dank für Ihr Verständnis, viele erfolgreiche Flüge und vor allem Landungen!  
Ihr Fiala Propellers Team*

